
Protokoll för Octavias ordinarie möte (3/24) 

Mötet hålls 25.2  kl. 18:00 hemma hos Semra Kozic och Wilma Honkakangas. 

Närvarande: Matilda Fellman, Emma Gustafsson, Emilia Vähäkangas, Moa Cederberg, Viivi 
Tasanko, Wilma Honkakangas, Semra Kozic, Emmi Böling. 

 

40§ Mötet öppnas 

Mötet öppnas klockan 18:10. 

41§ Stadgeenlighet och beslutsförhet 

Stadgeenlighet och beslutsförhet konstateras. 

42§ Godkännande av föredragningslistan 

Föredragningslistan godkänns. 

43§ Beviljande av närvaro och yttranderätt 

Behövs inte eftersom ingen utanför styrelsen deltar. 

44§ Fiilisrunda 

Alla beskriver sin fiilis som en noccosmak. 

45§ Anmälningsärenden 

17.2 Vasa nation CXVI: 5 deltagare. 

20.2 sponssökningsmöte: 6 deltagare. 

46§ Ekonomi 

Octavias ekonomi och målsättningar för året gällande den diskuteras. 

Ingen har fått inbjudningslänk till att söka TAHLO stödet av HUS. Emma har tagit kontakt men 
inte lyckats få svar. 

47§ Godkännande av miljöplanen 

Miljöplanen godkänns. 

48§ Godkännande jämlikhetsplanen 

Jämlikhetsplanen godkänns. 

49§ Subcrawl  



Datum: 11.4.  

Förslag på att börja klockan 15:00. 

Förslag på 8 stopp, börjar i Hertonäs. 

50§ Styrelsens interna evenemang  

Kämppäcrawl 6.4. Alla har en drink och en lek. Börjar klockan 12:00. 

Förslag på våffel & fikakväll i samband med nästa möte. 

51§ Sossuresa  

På onsdag 28.2 släpps anmälan för Octavias medlemmar. 

Boende är bokat. Flyg bokas då 15 är anmälda. Datum för hemresa beror på priset på flygen. 

Sponsorer diskuteras. 

En till sponsskväll kan ordnas vid behov. 

52§ Medaljer 

Förslag på att beställa styssemedaljer från Premiemax. 

Design på medalj diskuteras. 

Förslag på att skaffa kårband till styrelsen och för att sälja till Octaviamedlemmar. Senast till 
Octavias egen årsfest. Skulle vara bra att skaffa redan på våren för representation på andra 
årsfester. 

Färg på band diskuteras. Förslag på lila och silver. 

Valör på medalj diskuteras. Förslag på silver. 

53§ Vårens evenemang  

Vi borde prata med Nylands nation om höstens datum i maj. Egna gulisdatum måste kollas upp 
tills det. 

Händelsekaldender för alla sskh-föreningar på drive. 

Förslag på syfiilis en vecka före pampas. Bestäms att det blir 11.2 klockan 18:00 vid 
Majstrandens klubbrum. 

54§ Studeranderepresentanter 

Studierepresentanter sitter två år. Studierepresentanternas känslor kring det diskuteras. 

Vi beslutar att Emilia Vähäkangas tar Semra Kozics plats som ordinarie studierepresentant. 
Semra Kozic blir istället suppleant. 



55§ Sociala medier 

Alla ska skicka sin bild och text till Åsa. 

56§ Post 

Stockholms sossuförening bjöd in oss 20.4, datumet passar dock inte eftersom det krockar med 
ylonz. Vi måste ta kontakt för att diskutera andra alternativ på datum. Planen är att i alla fall 
bjuda dem på kräftskivan så fort datum för den bestäms. 

Inbjudan till Snäfs vårmöte. 

En Snäf medlem har tagit kontakt med oss och önskar att få komma på något av våra möten för 
att berätta om Snäfs verksamhet. 

57§ Övriga ärenden  

Styssetröjorna diskuteras. 

Förslag på att träffas innan nästa möte och fixa beställningen tillsammans. 

Vad vi ska ge till TLK diskuteras. Förslag på att måla en tavla. 

Medaljer diskuteras.  

58§ Nästa möte 

Nästa möte hålls 10.3 klockan 18:00 hemma hos Viivi. Stysseinternt klockan 17:00. 

59§ Mötet avslutas 

Mötet avslutas klockan 20:16. 

 

 
________________________________ 

Matilda Fellman, sekreterare 
 
 
______________________________ 

Emma Gustafsson, ordförande 

 


